
Zápis z 5. mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva obce Levínská 
Olešnice konaného dne 19.10.2011 

 
Místo konání:  Obecní úřad Levínská Olešnice 
Program: dle pozvánek 
Přítomni: pp. A.Lízr, V.Pospíšilová, T.Martinek, A.Lízr ml., Z.Nosková 
                   

1. schůzi zahájil  starosta obce. Je 71,43% účast zastupitelů, zastupitelstvo je usnášení 
schopné 

 
Zapisovatel: Crhová J. 
Ověřovatelé zápisu: p.Z.Nosková, A.Lízr ml.                   
Komise pro usnesení:   T.Martinek, V.Pospíšilová, P.Dohnal 
 
Schváleno 5 hlasy. 
 
Rozšíření programu: Schválení objednávky prací p.Šimůnka 
 
Schváleno 5 hlasy. 
 
2. Zpráva starosty obce 

 
Starosta provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání 

- podání dotací - pověřen Ing.Šíma   
- věcné břemeno – odesláno 
- nábytek – dodán 
- pronájem pozemku – dosud nebylo zveřejněno 

 
Do konce roku provést výběrové řízení na dotace na lesní cesty. 
Výběrové řízení na dotaci  na mechanizaci do lesů bylo zrušeno, bude vyhlášeno nové 
s jinými podmínkami. 
 
 

3. Projednání zadaného výběrového řízení 
 

Proběhlo výběrové řízení na místní rozhlas, bylo osloveno 6 firem, 3 firmy zaslaly nabídky. 
TEWIKO systém, JD rozhlasy, Bártek rozhlasy. Výběrová komise se rozhodovala mezi 
dvěmi firmami a to JD rozhlasy a Bártek rozhlasy. Firma TEWIKO měla cenovou nabídku 
téměř o 80 tis.Kč vyšší než dříve jmenované firmy. 
Byla vybrána firma JD rozhlasy. 
 
Schváleno 71,43% hlasy 
 
 

4. Oprava cesty na stahování dřeva 
 
Protože bylo potřeba vytahat dřevo z lesa za č.p. 106 bylo jednáno se soukromými majiteli 
pozemku, zda bychom mohli dřevo tahat přes jejich pozemky. Toto je však nedostačující, 
proto je třeba obnovit obecní cestu, tím by se vyřešilo další stahování dřeva. 
Bylo jednáno s firmou p.Šimůnek o požadovaných úpravách a ceně.  



Oprava cesty by měla být provedena v hodnotě kolem 20tis Kč. 
 
Schváleno 71,43% hlasů. 
 
 

5. vyhlášení inventury v obecním lese 
starosta vyhlásil inventuru v obecních lesích ke dni 31.10.2011  
členové komise:  p.Lízr A. , p.Kousal M., J.Trejbal 
 
6. Diskuze 

 
p.Pospíšilová – ve Ždirci dobytek pije z potoka, zdevastovaná cesta, místo do kolů, natlučené  
                         dráty od oplocenek do stromů. 
 

-              bláto na silnici od Nováčkových až do vesnice. 
 
                      Starosta obce zavolá p.Pechovi do Zefy. 
 
 

7. Usnesení , závěr 
p. Martinek seznámil přítomné s návrhem na usnesení 
 
Schváleno 71,43% hlasů. 
 
 
Starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 
 
 
 
V Levínské Olešnici    20. 10. 2011 
 
 
 
Zapsala:   Crhová J. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   
 
 


